

Blend – مزيج أو خليط

This word means to mix two colors together to such an extent that you will not be able to see an area that they both share. Instead, this combination appears as a smooth transition between the colors used.

تعني هذه الكلمة أن تمزج لونين سويةً لدرجة لن تستطيع أن ترى منطقة يشتركان كلاهما فيها. عوضاً عن ذلك يظهر هذا المزيج بشكل انتقال سلس بين الألوان المستخدمة.

Focal Point – المِحرق أو نقطة التركيز أو المركز

This is the part of the image where it is most in focus. This point should immediately attract the eye before any other detail in the image is noticed. The word Focal comes from the word focus, which means concentration in Arabic, and it is the place to which you should pay the most attention.

هذا هو الجزء من الصورة حيث يتم التركيز عليها بأكبر شكل. يجب لهذه النقطة أن تجذب العين مباشرةً قبل ملاحظة أي والتي تعني تركيز باللغة العربية، وهي المكان الذي **Focus** من كلمة **Focal** تفصيل آخر في الصورة. تأتي كلمة .يجب أن تقدّم له أكبر قدر من الاهتمام

Hatching – التظليل في الرسم، خطوط الظل

Small lines are drawn parallel close together to create some sort of shadow. The closer these lines are to each other, the darker the spot on which the lines are drawn appears

خطوط صغيرة تُرسم بشكل متوازي قريبة من بعضها لخلق نوع ما من الظل. كل ما كانت هذه الخطوط أقرب من بعضها كلما ظهرت البقعة التي يتم رسم الخطوط عليها أكثر ظلاماً.